14/10/40 283580 C.T. M. IDOT A.P. S NAIROBI Monnieut F. GENNOCK.

British Was Conceptandent

Caira Ches donners, Ceci est le 2º envoi que je vous fais fort l'intermédiaire du heute. ment Colonel W.V.D. DICKINSON Jeneral Staff Intelligence Navioli. Cet envie contrent oppraxima. terement 80 metres de négatif undere lapsed sur la farmation des nouveaux regiments Otherpiens. Ou début de leur motivation militaire ils ne communement run du maniment du fisil et ensuite la viet les gras progrès fait en l'espace de 3 semaines. Ceci est du aux Officiers instructeurs Anglais. Une 20 de mêtres represente la distribution de leurs nouveaux effets mi. letaire contre leurs anciennes tenues debrailles et melanges. 15 : represente la difficulté que

037453\_x

I'm rencontre au environ du front pout avair de l'eau potable et l'on dant paux cela se server des chameaux. Cransport de l'eau à das de chameaux) Sud Africains revenant de bombarder une ville proche du frant et incen dier des aéroplanes dans les hangers sur un aéroplane Italieix. 15 " envigon Lut l'Officiet comman dont le 1st Ethiopian Battalion le Capitaine Buchanan. Ancien courseur de protes en Afrique, ayant accompli à des de chameaux la traverse d'Alger jusqu'au Liberia - quelques vues son Sinstallation, samuel and 20 à 30 mêtes Revue pat le Chef de tans les Regiments Othispiers le hier. tenant Colonel Vickinson - Trapection time regiment dans beur newelle. ancien Filamari (Gineral Chiapien) ce dernet exprimant son desir d'aller le plus tot possible combothe la Italiano

037253-X

9. ques metes sui l'arrivée de nouveaux recrus, commandé pour le Capitaine Curbe et passe en inspection par le hiertenant Colonel W. V. D. Dickinson . Seneral Staff Titelligence - Nacrobi -The mans live fourt me leure comactre de l'arrivée de lest envai et da l'autre et Je vous prierais de bien vouleir film negalif. Sincerement à Vous.

9.5. Pout que les films me foar. viennent plus vite et plus surement souz assez aimable d'esser de la même adresse que j'emplai pour l'expédition. From C.J.M. Idot, A.P.S. Naivolai

To. E. Genoat, CAIRO. British war Correspondent "

Dear Sirt

This is the second dispatch that I am sending you by means of Lt.-Colonel W.V.D. Dickinson, General Staff Intelligence Mairobi.

This dispatch centains roughly 80 met. of undeveloped negative, on the formation of the new Ethiopian troops.

At the beginning of their military instruction, they know nothing about the handling and firing of a rifle, then one sees the great progress made in the space of three weeks. This is due to the English instructional officers.

Some 20 met. show the distribution of uniforms to take the place of their old untidy, mixed-get-up.

15 met. show the difficulty in the me ighbourheed of the front lines of finding drinkable water; this must be brought by camel (carriage of water on camel back).

After meteres of South African planes coming back from a bombardment of a nearby town and the Setting ablaze of aeroplanes in the hangars on an Italian aerodrome.

Roughly 15 met. on the officer commanding the lat Ethiopian Battalion, Captain Buchaman. Used to desert warfare, he has accomplashed the crossing from Algiers to Libon on camel.

Liberia

A few shots of the primitive (rough and ready) installation at the comp.

Houses, Mega. 20 to 30 met. Inspection by the head of all the Abyssian Regiments, Lieut.-Col. W.V.B.Dickinson. Inspection of a regiment in their new kit. Conversation with an old Fitauari (Ethiopian General) the latter expressing his desire to fight with Italians as soon as possible.

A few metres on the arrival of new recruits, commanded by Capt. Curle and inspected by lieut, -Cel.W.V.D.Dickinson, General Staff Intelligence, Mairobi.

Please confirm the arrival of this dispatch and the last and please send as quickly as possible some more stock.

Yours C. J.M. Idet.

P.S. So that the stock may reach me as quiely as pessible and safely, please use address above. He same address as I use the same address as I use